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PROTOKÓŁ NR 43/22 

 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w dniu 20 czerwca 2022 r. 

 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pod przewodnictwem 

Przewodniczącego Komisji Krzysztofa Olszewskiego odbyło się w godzinach od 1600 do 1700. 

W spotkaniu udział wzięli członkowie Komisji, zgodnie z załączoną listą obecności. 

  

Porządek posiedzenia: 

1. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie skargi Fundacji Niezwyczajni.  

3. Sprawy różne. 

4. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji zgłosił zmianę do ww. porządku posiedzenia polegającą na 

wprowadzeniu dodatkowego punktu: „Przyjęcie protokołów Nr 40/22 i 41/22 z ubiegłych 

posiedzeń Komisji.” – w pkt. 2, natomiast pozostałe punkty porządku, po ich przenumerowaniu, 

pozostawić bez zmian.  

Zmieniony porządek posiedzenia został przyjęty jednomyślnie w obecności trzech 

członków Komisji.  

 

Porządek posiedzenia, po zmianie: 

1. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołów Nr 40/22 i 41/22 z ubiegłych posiedzeń Komisji. 

3. Rozpatrzenie skargi Fundacji Niezwyczajni.  

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 2 

Protokół Nr 40/22 z posiedzenia Komisji został przyjęty jednomyślnie w obecności 

trzech członków Komisji.  

Protokół Nr 41/22 z posiedzenia Komisji został przyjęty jednomyślnie w obecności 

trzech członków Komisji.  

 

Ad. 3 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Otwockiego poddała analizie skargę 

z dnia 10 maja 2022 r. na Starostę Otwockiego w zakresie ustalania wysokości i przekazywania 

dotacji oświatowych, złożoną w imieniu i na rzecz Fundacji Niezwyczajni, którą Radzie 

Powiatu Otwockiego przekazała Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie, jak również 

pisemne wyjaśnienia Starosty Otwockiego dot. przedmiotowej skargi.   

Komisja po dokonaniu ustaleń faktycznych i prawnych, dotyczących zarzutów skargi 

uznała ją za bezzasadną. Komisja stwierdziła, że wyjaśnienia przedłożone przez Starostę  

są merytoryczne i rzeczowe, następnie zaproponowała przywołanie ich w uzasadnieniu  

do projektu uchwały.  

Głosowanie: za – 3 osoby. 
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 Przewodniczący Komisji zaproponował przygotowanie stosownego projektu uchwały. 

 

Ad. 4 

 Nie zgłoszono spraw różnych.  

 

Ad. 5 

 Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

 

 

Sporządziła: 

 

Honorata Tarnowska 

Przewodniczył: 

 

Krzysztof Olszewski 


